
KIWANIS VEENDAM Verslag vergadering 14-6-2023              

Inloop:     19.45 uur 

Aanvang: 20.00 uur  

Locatie: Bij Java 

Bestuur: Ina Burema voorzitter, Gert Jan Holland secretaris, Gerard vd Scheer penningmeester 

Afgemeld met kennisgeving: Allex Slagter, Heleen Klatter, Karel Geijzendorffer, Hasine vd Ende, Alida 

Schonewille, Henk Moorlag, Ria Jager, Gert-Jan Hoving, Edwin van Calkar, Marianne Hesse, Henk 

Spelde, John Wichhart. 

18 aanwezig. 

 

1. Opening (net ná  20.00 uur)  

a. Mededelingen en ingekomen stukken  

• Ingekomen stukken 

2. Notulen vorige vergadering 

3. Commissies – alleen de te bespreken punten 

• Broez’n 30 september .… er is een kernteam met aan kop GJ Hoving… vanavond de vraag om 

je op te geven en plaats te nemen in de verschillende deelcommissies. 

• Dit is weer de eerste run sinds 2019 

• Erwin laat de verschillende commissies zien waarbij de mensen hun namen opgeven 

• Leden die niet aanwezig zijn kunnen zich nog opgeven en worden nog apart benaderd 

• De Brug wordt als suggestie genoemd als goed doel 

• IJsbaan wordt ook als suggestie gegeven 

• 30 september is vlot maar alles ligt op koers! 

4. Stichting Kiwanis activiteiten 

• Poppen voor ziekenhuis. Het ziekenhuis kreeg altijd poppen van Kiwanis Groningen. Door 

wisseling van bestuur is het verzoek nu terecht gekomen bij Kiwanis Veendam. Veendam 

heeft het verzoek gehonoreerd en betaalt de poppen. 

• Vergeten Kind. Zomerboxen. Dit verzoek wordt nog nader bekeken. 

5. Ledencommissie  

- Richard Bijlow zal volgende keer aansluiten 

6. BBQ – er hebben zich tot nu toe 18 mensen opgegeven, ter plekke wordt nogmaals gevraagd. Ina 

geeft de mensen door. 

7. Bestuursverkiezing 

• Bij de bestuursverkiezing mag ieder een pitch van 1 minuut doen,  

i. Wie ben ik 

ii. Gezin en herkomst 

iii. Wat voor werk doe je 



iv. Hobby’s 

v. Levensdoel 

vi. Waarom ben jij het beste bestuurlid 

• Na deze pitch levert ieder een briefje in met voor hem de beste secretaris, penningmeester, 

elect 

• De uitslag: het nieuwe bestuur bestaat uit Erwin Koster, Luppo Diepenbroek, Angelina Kuik 

en Mark Rotman 

8. Rondvraag en wat er verder ter tafel komt 

• Roelf – is er door de LG al contact opgenomen om onze club te bezoeken (Cees van Ee)? 

Nee, dat is er nog niet geweest. Dat is teleurstellend. 

• Angelina – op 3 juli is de evaluatie van de WP Run. Angelina verzoekt de evaluatiepunten 

vooraf in te dienen. 

9. Sluiting van de vergadering  

10. Wel en wee 


